
Referat fra møte Løypelaget 8.april 

Til stades: Tor D. Lunden, Tor Gunnar Hovet, Ånund H. Flateland, Torleiv 

Flateland, Tarald Myrum og Knut Erik Paulsen 

Stad: Grendehuset på Flateland 8.april kl 19 

Saksliste: 

1. Status løypekjøring og løypemaskin 

 Torleiv informererte om status for løypekjøringa. Det er fremdeles 

noen feil som må rettes på maskina. Dette blir en sak som må 

ordnes mellom leverandøren og Valle IL og Torleiv. 

 Det blir i disse dager sendt ut oppfordring til å betale løypeavgift 

for 2011 til alle hytteeiere. 

2. Leieavtale med Valle IL på løypemaskin 

 Dersom løypelaget blir etablert innen Valle IL skal ha inn sin 

leiesum, så skal løypelaget inngå leieavtale med Valle IL. Valle IL 

skal ha inn sin leie 1.juni. Vi tar sikte på at løypelaget er dannet 

innen den tid. 

3. Forslag vedtekter for Løypelaget 

 Forslag til vedtekter ble lagt fram i møtet. Vi ble enige om at disse 

skalle legges fram for hyttevelforeningene på påskemøtene. Vi 

ønsker kommentarer på disse før vi steller i stand skipingsmøte. Vi 

regner med at de to representantene fra hytteeierne bringer dette 

videre til velforeningsmøtene, og bringer synspunkta tilbake til 

neste møte. 

4. Veien videre 

 Neste møte blir fredag 29.april kl 18. På det møtet vil vi prøve å 

danne løypelaget. 

 

Valle, 15.april 2011 

For Løypelaget 

Knut Erik Paulsen 


